

Referat nr. 5 til menighedsrådsmøde.

Onsdag den 26. april 2017 kl. 19.30, Vesterbyvej 30, Ødsted.

MR 4. den 29./3-2017 Formandens initialer: JAAL

Menighedsrådsmødet er offentligt

Til stede: Martin Bonde Eriksen, Jørn Aagaard, Bent Nielsen, Annette Peschardt, Lene Karlsbjerg, Morten Søe Andersen, Åse Svansø Schrøder

Afbud fra: Karin Møller

Pkt.	Indhold	Begrundelse/ Beslutningsforslag	Bilag nr.	Referat	Ansvarlig	Tid
1.	Godkendelse af referat nr. 4 Godkendelse af dagsorden	Beslutning		Referatet godkendt Dagsorden godkendt	Karin	19.30
0.	Kirkens liv og vækst	Oplæg til fyraftensgudstjenester.		Punktet udsat til næste møde.	Martin	19.35
0.	Økonomi			Gennemgang af kvartalsrapport, som er udleveret på mødet. Der er ikke kalkuleret med driftsudgifter til Sognehuset i budgettet.	Bent	
	Opfølgning på referat fra sidste møde				Alle	
	Til ny behandling					
2.	Reformations døgn	Den 8.-9. september på Strøget i Vejle. Den 9. september kl. 10-11 fælles kirkekaffe på Strøget.		Martin orienterer: alle sogne i Provstiet er gået sammen om at sætte fokus på Reformationen. Blandt andet ved et fælles kaffebord på Strøget! Ødsted sogn deltager med et bord.	Martin	19,45
3.	Møde i provstiet	Møde i provstiet den 9. maj.		Jørn og Bent deltager Prioritering af anlægsudgifter: 1. Maskinhusdelen 2. Varmestyring i kirken	Jørn	19,55

				<p>3. Parkeringforhold</p> <p>4. Tag på kirken</p> <p>5. Helhedsplan for kirkegården</p>		
4.	Kend dit Provsti	Aftale om tid og sted. Kend din provstibesøg for alle kirker i provstiet. Kirken samt sognehus præsenteres. Alle er velkomne. Program udarbejdes.		Martin fastsætter en dato i samarbejde med Provstiet og sender rundt.	Jørn og Martin	20,00
5.	Brug af DAB og Kaboo	Gennemgang af Kaboo og DAB		<p>Martin gennemgår brug af Kaboo.</p> <p>Martin vil oprette os alle som brugere, vi modtager koder.</p>	Martin	20,15
6.	Hjemmeside.	Annoncering af MR møder og adgang til referater. Fotos af MR medlemmer		<p>Jørn og Karin sender datoer for møder, fællesspisning og referater fra MR møder til Sanne, som lægger det på hjemmesiden.</p> <p>Bent tager billeder ved næste møde.</p>	Lene	20,20
7.	Kalender for aktiviteter.	Aktivitets kalender for sognehus og kirke. Administration, adgang, ansvarlig.		Fremover lægges alle mødeaftaler og aktiviteter i Kaboo.	Lene og Martin	20,30
8.	Folkedansere.	Anmodning fra Birgit Hansen om at låne sognehuset til folkedans om onsdagen i vinterhalvåret. Det vil være en god aktivitet for sognehuset med det formål at sætte fokus på sognehuset og kirken.		Vi kan ikke leje huset ud fast en aften om ugen, da det kan blokere for vores egne aktiviteter.	Jørn	20,40
	Faste punkter					
9.	<p>Kort nyt fra udvalgene.</p> <p>Referater fra udvalgmøder sendes til alle MR medlemmer.</p> <p>Formanden inviteres til alle udvalgmøder.</p>	<p>Sognehus udvalg.</p> <p>Husmappe for sognehuset til præsentation og godkendelse.</p> <p>Lejekontrakt</p> <p>Ordensregler</p>		<p>Jørn orienterer om det foreløbige regnskab, som er udarbejdet af arkitekten. Der mangler fortsat en del poster.</p> <p>Lene, Morten og Jørn arbejder videre med færdiggørelse af Mappen inkl. Ordensreglerne.</p>	Lene, Åse og Bent	20,55

			Tømning af affaldskontainer ændres til hver 14. Dag		
	Præstegårdsudvalg: Radon undersøgelse. Teknologisk institut.		Der anbefales Radon spærre – medtænkes ved renovering af gulv. Provstiudvalget skal godkende projektet. Markiser – Bent indhenter nye tilbud.	Jørn og Bent	21.00
	Kirkegårdsudvalget		Lene har talt med Vejlemusserne ang. Gravminder. Foto og beskrivelse indsendes til museet. Møde d. 10. Maj Orientering om beskadigelse af indgangsparti i kirketårnet, kontakt med konsulenter og forsikringselskab.	Åse	21.10
	Udvalg for børnearbejde		Vi har 21 minikonfirmander for tiden.	Karin og Jørn	21.15
	Sekretær		Intet nyt	Karin	21.20
	Aktivitetsudvalg		Frivilligdag er planlagt til 18. Maj Pinse i præstegårdshaven	Åse og Lene	21.25
	Præst: Ønsker ny telefon		Pris ca 3500 kr - godkendt	Martin	21.30
	Kasserer		Intet nyt	Bent	21,40
	Kirkeværge. Maskinpark. Indkøb og reparationer		Stemaens motor kan repareres for ca. 10.000kr Indkøb af Honda plæneklipper HRX 537VY Begge dele godkendes.	Lene og Jørn	21.55

				Der skal udarbejdes en inventarliste på Sognehuset (Lene og Morten) Forespørgsel fra en gravstedsindehaver om nedlæggelse af gravsted, hvor der er 4 år til udløb. Dette er vedtaget.		
10.	Meddelelser fra formanden	Kvartalsrapport til alle Haderslev, reformationen		Bent mailer til alle Haderslevmødet - om reformationen d. 2. Juni.	Jørn	22.00
11.	Meddelelser fra kontaktperson			Der har været Personalemøde d. 30. Marts. Morten blev valgt som P-repræsentant. Babysalmesangsgruppen fortsætter en formiddag om ugen i huset. Fortsættelse af kvartalsplansmøder i samarbejde med Jerlev og Højen. Førstehjælpskursus - Morten planlægger dato. Møde med Miljøhuset.	Annette	22.05
12.	Nyt fra personalet			Intet nyt	Morten	22.15
13.	Møde-evaluering	<ul style="list-style-type: none"> • Hvordan gik mødet? • Hvad er vi gode til? • Hvad er vi mindre gode til? • Hvordan kan vi gøre det bedre? 		Fin overholdelse af tiden.	Jørn	22.20
14.	Mødekalender	Ajourføring: Menighedsrådsmøder sidste onsdag i hver måned undtagen december, juli og august.		Juni mødet flyttes til d. 21. Juni Fælles MR møde d. 4. Maj - Annette køber kage	Karin	
15.	Punkter til næste dagsorden.	Punkter til kommende dagsorden: 8 hverdage inden mødet.		Temamøde - tages op til fælles MR møde Arbejds miljø		
16.	Eventuelt			Intet		22.25

